

Date: 04/03/2026
Ref: GD 01032026

التاريخ: 2026/03/04
المرجع: GD 01032026

**Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500, Abu Dhabi, UAE**

السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Invictus Investment Company PLC
– Confirmation of Operational and Financial
Stability**

**الموضوع: شركة انفيكتوس للاستثمار بي إل سي – تأكيد
الاستقرار التشغيلي والمالي**

Dear Sir,

تحية طيبة و بعد،

Invictus Investment Company PLC (“**Invictus**” or “**Company**”) confirms that its operations continue as normal and that the current geopolitical situation has had no material impact on its business, liquidity or financial position. The Company is closely monitoring developments and is working in coordination with the relevant UAE authorities.

تؤكد شركة انفيكتوس للاستثمار بي إل سي (“انفيكتوس” أو “الشركة”) استمرار عملياتها بصورة طبيعية، وعدم تأثر أعمالها أو سيولتها أو مركزها المالي بصورة ملحوظة نتيجة التطورات الجيوسياسية الراهنة. وتتابع الشركة المستجدات عن كثب، وتعمل بالتنسيق مع الجهات المختصة في دولة الإمارات العربية المتحدة.

Invictus’ core operations are centered on agro-food commodities trading and processing across Africa, and its trading model is built around back-to-back transactions with pre-contracted purchases and sales in the same currency, which limits exposure to commodity price and currency fluctuations. The Company also maintains a diversified geographic presence across 65 countries, which allows it to spread risk and avoid overreliance on any single market.

تركز العمليات الأساسية للشركة على تجارة السلع الغذائية الزراعية ومعالجتها في مختلف أنحاء أفريقيا. ويعتمد نموذج التداول لديها على معاملات متقابلة قائمة على عقود شراء وبيع مبرمة مسبقاً وبالعملة نفسها، ما يحد من التعرض لتقلبات أسعار السلع والعملات. كما تحافظ الشركة على حضور جغرافي متنوع يشمل 65 دولة، ما يتيح توزيع المخاطر وتجنب الاعتماد المفرط على سوق واحدة.

In 2025, the company delivered its strongest performance since listing on ADX, with EBITDA nearly tripling year-on-year, highlighting the

حققت الشركة خلال عام 2025 أقوى أداء منذ إدراجها في سوق أبوظبي للأوراق المالية، حيث ارتفعت الأرباح قبل الفوائد والضرائب والإهلاك والاستهلاك بما يقارب ثلاثة أضعاف مقارنةً بالعام

effectiveness of its diversified business model and its ability to sustain growth across markets.

Business continuity plans have been activated as a precautionary measure, supported by the commitment and responsiveness of teams and partners across all markets. Invictus will continue to monitor the situation closely and provide further updates should any material developments arise.

N.B. The statements above reflect Invictus' assessment as at the date of this release based on information currently available and remain subject to revision as circumstances evolve.

Thanks and Regards,



Amir Daoud Abdellatif Ibrahim – CEO
امير داود عبد اللطيف ابراهيم – الرئيس التنفيذي

السابق، بما يعكس فعالية نموذج أعمالها المتنوع وقدرتها على مواصلة النمو في مختلف الأسواق.

قامت الشركة بتفعيل خطط استمرارية الأعمال كإجراء احترازي، بدعم من التزام فرق العمل والشركاء واستجابتهم في جميع الأسواق التي تعمل فيها. وستواصل انفيكتوس متابعة التطورات عن كثب، وتقديم أي تحديثات إضافية في حال ظهور مستجدات جوهرية.

ملاحظة: تعكس التصريحات الواردة أعلاه تقييم شركة انفيكتوس للوضع حتى تاريخ هذا البيان استناداً إلى المعلومات المتاحة حالياً، وقد تخضع للمراجعة في حال تغير الظروف.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

